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Zdar chlapi,mam dotaz yamaha Grizzly 700 rok 2007 ma ještě karbec,nebo to už je střikačka?Diky všem
:-7  
koncak 10.12.2011 20:29:42

sedmistovky se delaly pouze strikacky.
karlosfm 10.12.2011 20:42:40

koncak> Určitě?Volal jsem na inzerat a on mi pravě řikal že karbec,tak jsem byl
zmateny.No zajedu se mrknout na to,jinak ti diky moc (y)
Gargamel 10.12.2011 20:59:19

:-(
koncak 10.12.2011 21:33:54

660ka byla karbecova.
florishon 11.12.2011 19:48:23

mozem len potvrdit. kamos to ma doma a je to striekacka
Ramses 11.12.2011 22:42:02

karlosfm> 100% stříkačka, karbec se dělal pouze u 660
karlosfm 12.12.2011 21:43:34

Diky všem Kolkaři (y) :-) :-DD (y)
brďa 14.12.2011 21:36:49

karlosfm> pravda, pravda ! 700 s karbecem neexistuje !!! ani to není finančně reálné
předělat na EFI
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